

RoHS – Konformitätserklärung
(Richtlinie 2011/65/EU)
RoHS - Declaration of Conformity
(Directive 2011/65/EU)

Produkt / Product: ALDEBARAN® 1000

Typ / Type: Aldebaran 1000 2x36W EVG
Art. Nr. / Art. No.: (1410230361....)

Wir,

Setolite Lichttechnik GmbH, Bockhackerstr. 13, D-42499 Hückeswagen

bestätigen die Konformität oben angeführter Produkte entsprechend der **Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 08.06.2011 zur Beschränkung der Verwendung gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten**,

sowie die Einhaltung der zulässigen Höchstkonzentration in homogenen Werkstoffen in Gewichtsprozenten <0,01% von Cadmium, Blei, Quecksilber, Sechswertigem Chrom (Cr6+), Polybromierte Biphenyle (PBB) und Polybromierte Diphenylether (PentaBDE, OctaBDE, DecaBDE) <0,1% gemäß Anhang II der Richtlinie.

We,

Hereby declare that above listed products are compliant to **Directive 2011/65/EU of the European Parliament and the Council from 08.06.2011 on restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic appliances**,

and the compliance within the permissible limit values (max.0.01 % by weight in homogenous materials for Cadmium, and 0.1% by weight in homogenous materials for lead, mercury, hexavalent chromium, polybrominated biphenyls (PBB), polybrominated diphenyl ethers (PentaBDE, OctaPDE, DecaBDE).

The logo for SETO, featuring a stylized blue lightning bolt above the word "SETO" in a bold, blue, sans-serif font.
SETOLITE
Lichttechnik
GmbH
Bockhackerstr. 13 • D-42499 Hückeswagen
Tel. 0049(0)2192-93624-0 • Fax 0049(0)2192-93624-25

Hückeswagen, 21.02.2017

Ort, Datum

Thomas Altmüller – Bereichsleiter Technik
Setolite Lichttechnik GmbH